



WINDSURFING ASSOCIATION
OF HONG KONG, CHINA (Incorporated with Limited Liability)

中國香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH,
SO KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG.
Tel: 2504 8255 Fax: 2577 7529 E-mail: wahk@windsurfing.org.hk

賽事通告

由於場地問題，「海通國際 2023 香港滑浪風帆巡迴賽 – 屯門錦標賽」將移師清水灣鄉村俱樂部如期在 2023 年 8 月 26 及 27 日舉行。

各參賽者如對是次比賽的安排有任何疑問，歡迎電郵至 wahk@windsurfing.org.hk 或致電 2504 8255 與本會職員查詢。

因是次比賽的安排而對各界造成任何不便，中國香港滑浪風帆會衷心致歉。

賽事委員會 示
2023 年 7 月 7 日

Race Notice

Owing to the provision of venue, the Haitong International 2023 HKG Windsurfing Circuit - Tuen Mun Championships (the Race) will be held at **The Clearwater Bay Golf & Country Club** on 26 and 27 August 2023 as scheduled.

For enquiries concerning the arrangements of the Race, please do not hesitate to contact us via email (wahk@windsurfing.org.hk) or call at 2504 8255.

We sincerely apologise for any inconvenience caused by the above arrangement.

Racing Sub-committee
7 July, 2023